
Referat fra styremøte nr. 9 
 

Dato:  05/12-21, kl. 20.00 – 22.45 

Til stede: Henning Meese, Arve Moen, Bertil Endresen, Christian Meisal, Gjertrud Bjørnvold 

(Referent)  

På teams: Louise Garshol Bergø, Anne Marte Viken Kallset, Pia Dangel  

Ikke til stede: May Liz Nautnes  

 

Sak nr. Tema Referat / Vedtak 

40/21 Godkjenning av 
innkalling  

Innkalling godkjent 
 
 

41/21 Orientering fra daglig 
leder 
 

Utstyr: 
Ønske om låsbart skap i hallen.   
Ønsker å bestille flere vimpler og myke skumballer.  
Det må innhentes tilbud på FIG-godkjent ringstativ.  
Det må avklares hvem som skal forsikre utstyr – Vi eller 
hallen. 
 
Har mottatt tilskudd fra Varig forsikring og ønsker å kjøpe inn 
klosser.  
 
Oppstart vårsemester 10.januar. De som skal slutte må gi 
beskjed. 
 
Vedtak: 
Låsbart skap kan kjøpes inn 
Klosser kan kjøpes inn for tilskuddet for Varig forsikring 
Vimpler og skumballer kan kjøpes inn. 
 
Oppgaver 

• Må etablere kontrollrutiner på alt utstyr 2 ganger i 
året – Christian  

• Møte med Rolf/Braatthallen i forhold til forsikringer 
av utstyr i hallen 

• Christian/Anne Marte må innhente tilbud på FIG-
godkjent ringstativ 

 
 

42/21 Juleshow, 
treneravslutning og 
avslutning av partiene 
og Covid 19  

Det ble diskutert om hvorvidt juleshow kan gjennomføres 
med dagens smittesituasjon og kommunens bestemmelser  
Det ble også vurdert om andre arrangement måtte avlyses. 
 
Avslutning for trenere planlegges på Bowling.  
 
Vedtak 
Juleshow avlyses. Det vil være meget arbeidskrevende og 
svært risikofylt å gjennomføre juleshow. Vi forsøker å 
gjennomføre ett nyttårsshow i månedsskiftet januar/februar. 
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Andre arrangementer og avslutninger gjennomføres som 
planlagt. 
 

43/21 Budsjett 2022 Budsjett utarbeidet av Arve og Henning ble gjennomgått og 
noen justeringer foretatt. Budsjettet viser sum driftsinntekter 
NOK 1 837 400, sum driftskostnader NOK 1 991 900.  
I tillegg kommer rente utgifter og gebyrer med 35 000. 
Fremlagt forslag har negativt driftsresultat NOK -189 500. 
 
Budsjettet blir arbeidet videre med og Arve gjør korrigeringer 
og fremlegger nytt forslag i januar.  
 
Gjertrud og Pia ønsker ikke utbetalt styrehonorar. 
 
Vedtak 
Styret tok orienteringen til etterretning. 
Christian og Anne Marte ser på budsjett for ekstra-trenere. 
 

44/21 Oppfølging økonomiske 
rutiner 

Det er fortsatt ikke kommet på plass ordning med debet eller 
kredittkort.  
 
Forslag til løsning: 
Det ordnes to debetkort på kontoer som skilles fra hoved-
konto – ett til Christian og ett til Anne Marte.  
Etablerer en egen kontrakt omkring rutiner for dette. Arve 
ordner dette. 
 
OTP er ikke etablert – Arve ordner dette gjennom banken.  
 

45/21 Trenersituasjonen på 
konkurransepartiet 
2022 og fremover 

Marion har varslet om at hun ønsker å trappe ned sitt 
engasjement.  
 
Oppgave 
Daglig leder og sportslig leder må se på hvordan vi skal løse 
dette på sikt og komme med ett forslag til dette.  
 

46/21 Status arbeid med 
turnhall 

Det blir ikke aktuelt med utbygging av Braatthallen.  
 
Det arbeides videre med planene for Atlanten.  
 

47/21 Evt. Drakter konkurransepartiet ble behandlet som sak på mail 
tidlig i november. Dette ble  vedtaket: 
Styret mener det er greit at konkurransepartiet inngår en 
separat avtale med utstyrsleverandør av treningsklær. Vi 
oppfordrer imidlertid til å velge en kolleksjon som ikke 
kolliderer med foreningens farger og profil. Vi oppfordrer også 
til dugnad og evt. innhenting av sponsorbidrag for å holde 
kostnadene for gymnastene nede. 
 
Anne Marte sender klubbhåndbok til Gjertrud 
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Oversikt styremøter 2021:  
#9 – Møte i lokalet og på Team 20.00, søn. 5. desember 2021 – 8 saker gjennomgått (40/21-47/21)     
6 av 7 styremedlemmer, 2 fast ansatte, 0 vara 

# 8 - Møte i lokalet og på Teams 19.00, søn. 31. oktober 2021 - 10 saker gjennomgått (30/21 – 39/21)    
6 av 7 styremedlemmer, 1 fast ansatt, 0 vara, 1 fra kontroll-komiteen 

# 7 – Møte på Teams 20.00, søndag 12. september 2021 – 2 saker gjennomgått (28/21 – 29/21)                   
6 av 7 styremedlemmer, 0 fast ansatte, 0 vara 

# 6 – Møte på Teams, søndag 29. august 2021 – 6 saker gjennomgått (22/21-27/21)                                         
6 av 7 styremedlemmer, 0 fast ansatte, 0 vara  

# 5 – Dialog på Messenger, torsdag 19. august 2021 – 1 sak gjennomgått (21/21)                                              
7 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 0 fast ansatte  

# 4 – Møte på Teams 20.00, søndag 21. juli 2021 – 1 sak gjennomgått (20/21)                                                    
6 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 0 fast ansatte  

# 3 – Møte i lokalet 19.30, søndag 6. juni 2021 – 8 saker gjennomgått (12/21-19/21)                                             
6 av 7 styremedlemmer, o vara, 1 fast ansatt 

# 2 – Møte i lokalet 19.30, søndag 2. mai 2021 – 4 saker gjennomgått (8/21 – 11/21)                                         
6 av 7 styremedlemmer, 0 av vara, 1 fast ansatt  

# 1 – Møte i lokalet 19.00, tirsdag 13. april 2021 – 7 saker gjennomgått (1/21-7/21)                                          
7 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 0 fast ansatte 

 


